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Az alakuló ülésre a katolikus 
templomból jöttek a képviselők, 
ahol misén vettek részt. Korel-
nökként Lohr Gyula köszöntöt-
te a megválasztott polgármetert 
és a megválasztott képviselő-
ket név szerint, vagyis: Babák 
Mihályt, Besenczy Zoltánt, 
Dernovics Lászlót, Földesi Zol-
tánt, Gajdos Attilát, Giricz Ka-
talint, Gombár Györgynét, 
Hetényi Istvánt, Hodálik Pált, 
Kiszely Mihályt, Lázár Zsol-
tot, Lohr Gyulát. Köszöntötte 
továbbá a megjelent vendége-
ket, érdeklődőket. A választá-
sok végeredményéről dr. Izsáki 
Zoltán, a Helyi Választási Bi-
zottság elnöke adott tájékozta-
tást, kitérve a cigány és szlovák 
önkormányzati választásokra 
is. (A cigány önkormányzat vé-
gül a 15 napos határidőn belül 
nem tudott megalakulni.) Tájé-
koztatott arról is, hogy a Nagy-
családosok Szarvasi Egyesüle-
tének listáról bejutó jelöltje, dr. 
Józsa Vilmos október 11-én le-
mondott mandátumáról, s a je-

lölő szervezet képviselője úgy 
nyilatkozott, hogy az önkor-
mányzati képviselői tisztség-
re a listán következő Gombár 
Györgynét jelöli. A HVB októ-
ber 12-iki ülésén részére a man-
dátumot kiadta. Végezetül dr. 
Izsáki Zoltán gratulált a meg-
választott polgármesternek, 
képviselőknek. Miután letették 
az esküt, a választási bizottság 
elnökétől átvették a képviselők 
és a polgármester a megbízóle-
velet. Az előző önkormányzat 
képviselőinek és bizottsági tag-
jainak emléklappal köszönték 
meg munkájukat, majd a pol-
gármester programbeszéde kö-
vetkezett. 

Ebben Babák Mihály szólt a 
törvényi változásokról, melyek 
következményeként a szarvasi 
képviselőtestület is kisebb lett. 
Gratulált a megválasztott kép-
viselőknek, s abbéli bizodalmát 
fejezte ki, hogy – mint eddig is 
– a pártpolitika helyett a város-
politika játssza majd a főszere-
pet a szarvasi testületben. Sze-

Tegyünk minden nap azért, hogy 
büszke szarvasiak lehessünk

A negyedik ciklusára újraválasztott Babák Mihály polgár-
mester fogalmazott így, a képviselő-testület október 15-iki, 
pénteki alakuló ülésén, az Árpád-szálló dísztermében.

mély szerint is nagy kihívás-
ként értékelte Babák Mihály, 
hogy 12 év munka után ismét 
polgármesterré választották. 
A célok megvalósításához nél-
külözhetetlen közös gondol-
kodásra és közös munkára hí-
vott mindenkit, midőn kifejtet-
te, hogy a következő négy esz-
tendő talán még nehezebb lesz, 
mint az előző négy volt. Arra 
is kérte hallgatóságát, hogy ha 
úgy tapasztalnák, elfeledkez-
nek esküjükről, akkor fi gyel-
meztessék őket. A polgármes-

ter ajtatja mindig nyitva áll – 
mondta –, nem csak a kritikát 
megfogalmazók, hanem az öt-
letükkel, elképzelésükkel érke-
zők előtt is. Ne kíméljenek! A 
négy évre szóló városi gazda-
sági programhoz Babák Mihály 
várja a javaslatokat, az alakuló 
ülésen csak vázolta a szerinte 
fontos teendőket. Ezek között 
az önkormányzati kötelező fel-
adatok színvonalas ellátása: az 
iskolarendszer, szociális ellátó-
rendszer, a városüzemeltetés, 
az államigazgatási szolgáltatá-
sok. Mindezeken túlmenően fi -
gyelmet kell fordítani – mond-
ta a polgármester – a szakkép-
zés fejlesztésére, az egészség-
ügyi, a kulturális intézmények 
fejlesztésére, a meglévő mun-
kahelyek megbecsülésének és 
új munkahelyek teremtésének 
segítésére, a civil szervezetek 
munkájának segítsére, az ifjú-
sági és sportfeladatok ellátásá-
ra, a színvonalas rendezvények 
biztosítására. Konkrét feladato-
kat is sorolt: közhasznú-közcé-
lú foglalkoztatás, városközpont 
rehabilitáció, piac fejlesztése, 

(folytatás a 2. oldalon)


